
FAU-møte Vassbonn skole onsdag 13 mars 2024 kl. 19.00 – 21:00 

  
Møteleder:  Jon Einar Sivertsen 
Møtested: Vassbonn Skole  
 
 
Til stede:  

      
Silia Malén Schumacher 1. trinn  siliamalen@gmail.com 

Jane Henriksen 2. trinn  henrikssonjane@hotmail.com 

Marit Moe Pryce 
4. trinn 

NKFKU 
representant 

moeprycemarit@gmail.com 

Tine R Jensen 5. trinn   tinereesjensen@gmail.com 

Elisabeth Godal Sheehy 6. trinn Nestleder elisabethsheehy@hotmail.com 

Inger Anette Sandvand Dahlen 6. trinn  netta1810@hotmail.com 

Jon Einar Sivertsen 7. trinn Leder jonesivert@gmail.com 

 
  

 

 
  

 

 
  

 

 
  

 

 
  

 

 
  

 

    
 

  
    

 

  

Saksnr. Sak Saken angår 

2024/07 Referent utpekes Elisabeth Sheehy 

2024/08 Innkalling og 
referat fra sist 

Innkalling og referat fra sist er godkjent. 

2024/09 Besøk fra ledelse Ledelsen gikk gjennom elevundersøkelsen for 2023. 
Undersøkelsen gjennomføres en dag i november på 7. trinn 
hvert skoleår. Undersøkelsen er omfattende og det kartlegges 
trivsel, faglig støtte, motivasjon, medvirkning og 
elevdemokrati og regler. 
Skolen jobber med skolemiljø på alle trinn til enhver tid. 
Rektor: skolens mål er trygt og godt skolemiljø for alle elever, 
det er mange aktivitetsplaner på skolen på forskjellige trinn.  
Mobbing, utvikling over tid: Har gått opp fra 2018 (4,1% til 
2023 (6,3%) i kommunen. På Vassbonn meldte 0% av elevene 
på 7.trinn at de ble mobbet i undersøkelsen i 2023. Nasjonalt 
snitt ligger høyere enn NF.  
Viktige punkter i undersøkelsen er støtte fra lærer, vurdering 
for læring og faglig utfordring, trenden på disse områdene 
følges nøye med på. 
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Det kan være til dels stort standardavvik på enkelte spørsmål.   
Vurdering av læring: fokus på at elevene skal forstå om de har 
faglig utvikling.  
Innspill fra FAU: læreren kan snakke aktivt om vurdering, 
bruke klarspråk: nå vurderer jeg at … 
Støtte hjemmefra: Rektor: mest spørsmål om lekser og læring, 
lite om det sosiale. Bør være flere spørsmål om sosial støtte 
hjemmefra. 
Det er flere undersøkelser og kartlegging som foregår 
gjennom året. Elevsamtaler gjennomføres ukentlig. 
Trinn der foreldrene har god kontakt gjennom foreldrefester, 
mammakveld og pappakveld har gjerne godt miljø. 
Mobilfri skole: Vassbonn har allerede regelen som har vært 
foreslått nasjonalt nå, mobilen skal ikke brukes ila skoletiden. 
Noen trinn samler inn telefoner, men alle trinn har ikke behov 
for dette. 
Tiktok og SnapChat er i bruk blant elever helt ned til 4. klasse.  
 

2024/10 Status 17 mai 
komite 

4 Trinn informerer om status for 17 gruppe/planer.  
17. maikomiteen er på plass med 3 frivillige fra hver klasse. 
Møte med rektor i neste uke.  
4. trinn har ansvar for både morgenen og ettermiddagen. 
 

2024/11 Hjem Skole plan Oppdatert Hjem skoleplan. Vedlagt innkallelse. Denne 
informasjonen ligger også på skolens hjemmeside.  

2024/12 Plan for FAU roller 
2024/25  

Gjennomgang hvem som er på valg, for neste skoleår.  
Det beste er å snakke om dette på vårens foreldremøte.  
 
Silia Malén Schumacher og Tonje-Mathilde Schjødt for 2. trinn 
Jane Henriksson fortsetter for 3. trinn 
Thomas Klavestad for 4. trinn 
Marit Moe-Pryce for 5. trinn 
Tine Jensen og Kjetil Bøe Johnsen for 5. trinn 
Elisabeth Sheehy og Inger Anette Sandvand Dahlen for 7. trinn 
 
Forslag til konstituering neste år: 
FAU-leder – Elisabeth Sheehy 
FAU-nestleder Silia Schumacher 
Trafikksikkerhet – Kjetil Bøe Johnsen 
NFKFU- Marit Moe-Pryce 
 

2024/13 Bibliotektsgruppa Kort status fra arbeidet i Biblioteksgruppa: 
Befaring på biblioteket med Tina Larsen og rektor, Tina har en 
10% stilling til dette. Det har blitt ryddet, men mye gjenstår. 
Det skal søkes penger fra Sparebankstiftelsen. Dugnad i mai: 
noen kan rydde litt i biblioteket. Skolen ønsker ikke 
bokdonasjoner, men kanskje etterspørre spesifikke serier eller 
populære bøker.  

2024/14 Eventuelt  SMU -møtet (elevrådet) – bedre fasiliteter ute, 
bordtennisbord, ny redehuske. Kan søke midler til dette, men 



da må vi ha en utomhusplan. FAU sin Trafikk/ utegruppa 
undersøker dette.  
 
NFKFU: Langhus FAU har kjøpt inn et digitalt foredrag om 
kildekritikk fra faktisk.no. Kurset kommer på 40 000 kr, og 
ønsker flere FAU-er til å være med på dette. Vassbonn FAU 
tenker at dette ikke er aktuelt for foreldrene på denne skolen, 
eller for FAU å bruke penger på dette. 
 
Mobilfri skole- dette skal opp i møte 14. mars. Vassbonn har 
en god pragmatisk og enkel løsning som for det meste 
fungerer.  
 
 
Dugnad i mai: gjenglemte klær som ikke hentes blir gitt ti 
Fretex e.l.  

 


